
یکشنبه 27 آبان 1403 - 13:35

استاندار آذربایجان شرقی:

فرمانداران با ایجاد وفاق در شهرستانها، از همه ظرفیتها استفاده کنند/ آذربایجان را
یکصدا و یکدست نشان دهیم

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه فرمانداران با ایجاد وفاق در شهرستانها، از همه ظرفیتها استفاده کنند،

گفت: فرماندار باید مرد میدان بوده و در میان مردم حضور داشته باشد.

بهرام سرمست در آیین تکریم و معارفه فرماندار شهرستان جلفا، اظهار کرد: باید تلاش کنیم در دوره خدمت، بدون توجه به مدت زمان آن، نام نیکی از خود برجای بگذاریم و هر

کاری که از دستمان برمی آید برای مردم انجام دهیم.

وی افزود: آذربایجان شرقی به تناسب نقش تاریخی خود، از انقلاب مشروطه تا انقلاب اسلامی، دفاع مقدس و انتخابات اخیر، از جایگاه شایسته خود برخوردار نبوده و امروز

انتخاب دکتر پزشکیان فرصتی تاریخی برای جبران عقب ماندگی هاست و همه باید به دور از اختلافات از آن استفاده کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه باید به مردم خدمت کنیم و کارآمد باشیم و به دور از حواشی حرکت کنیم، ادامه داد: تأکید من به فرمانداران این است که در شهرستان

ها اجماع و وفاق ایجاد کرده و از ظرفیت همه بهره مند شوند.

وی با تاکید بر این مطلب که باید آذربایجان را یک صدا، یکدست و متحد برای مطالبات نشان دهیم، افزود: به مشورت در کارها اعتقاد دارم، اما اجازه نمی دهم کسی در امور

دخالت کند و پاسخگوی عزل و نصب ها هستم.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به مسایل شهرستان جلفا، گفت: دغدغه های بجایی در شهرستان ایجاد شده و انتظاراتی مانند فعال سازی کریدورهای آزادراهی، رفع محرومیت

و توسعه شهرستان نشان از وجود همصدایی برای پیشرفت دارد.

وی، ظرفیت منطقه آزاد ارس را در این زمینه مهم برشمرد و گفت: منطقه آزاد ارس باید دروازه اقتصاد و توسعه استان باشد و ما نیز باید وظایف خود را در این راستا به خوبی

انجام دهیم.

سرمست با بیان اینکه چندین پروژه بزرگ در استان تعریف شده است، افزود: موضوع کریدورهای آزادراهی و ریلی مانند کلاله به جلفا و تبریز &ndash; صوفیان را در سطح

استانی و ملی پیگیری می کنم.

وی گفت: با تکمیل این کریدورها دیگر شاهد تصادفات مرگبار نخواهیم بود و از طرفی شاهد توسعه استان خواهیم بود.

سرمست با تأکید بر اینکه تمامی کریدورهای استان در حوزه جاده ای و ریلی فعال خواهند شد، گفت: اتصال ایستگاه قطار خاوران به تبریز و سپس تبریز به چشمه ثریا، مزیت

رقابتی استان در حوزه ریلی را تأمین خواهد کرد.

استاندار آذربایجان شرقی به موضوع انتقال آب ارس به تبریز هم اشاره کرد و گفت: در زمینه انتقال آب ارس اقدامات بزرگی صورت گرفته و کارهای خوبی در زمینه تأمین مالی و

پشتیبانی آن انجام خواهد شد.

وی با اشاره به پیشنهاد تأسیس صندوق توسعه استان، گفت: در صورت تایید این موضوع در دولت، می توانیم پروژه های استان را به خوبی پشتیبانی کنیم.

سرمست به موضوع مهم دیپلماسی اقتصادی نیز اشاره کرد و گفت: هنگام اخذ رأی اعتماد در دولت قول گرفته ام که آذربایجان شرقی در بحث دیپلماسی اقتصادی و سرمایه

گذاری تجاری با کشورهای همجوار جایگاه گذشته خود را بازیابد و نقش تاریخی خود را ایفا کند که در این صورت جلفا هاب اقتصادی منطقه خواهد بود.

وی با اشاره به ظرفیت های گردشگری شهرستان جلفا، گفت: فضای فرهنگی شهرستان و منطقه آزاد ارس باید در کنار حفظ ارزش های اسلامی، متناسب با الگوهای جذب گردشگر

آماده شود.

استاندار آذربایجان شرقی با طرح این پرسش که اگر شهروندان از ظرفیت های منطقه آزاد بهره مند نشوند، چه فایده ای خواهد داشت؟ تأکید کرد: در جلفا ظرفیت های ویژه ای

مانند ساحل رود ارس وجود دارد که باید با رعایت ملاحظات امنیتی مرزی در اختیار گردشگران قرار گیرد.

سرمست با بیان اینکه ائمه جمعه باید نقش پدری را در شهرستان های استان ایفا کنند، افزود: روح حاکم بر دولت وفاق ملی، کاهش مشکلات کشور و افزایش توسعه است.

وی ادامه داد: از ایجاد اتاق بازرگانی در منطقه آزاد ارس برای استفاده از ظرفیت های آن حمایت می کنم و پیگیر آن خواهم بود.
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استاندار آذربایجان شرقی تصریح کرد: به فرمانداران تأکید کرده ام که برای بهره گیری از ظرفیت نخبگان شهرستان، مجمع مشورتی توسعه و وفاق در شهرستان ها ایجاد کنند.

سرمست با تأکید بر اینکه درب اتاق فرماندار باید به روی همه شهروندان باز باشد، افزود: مجمع مشورتی باید فراجناحی بوده و تمامی نخبگان و صاحب نظران از هر طیف و

گروهی در آن حضور داشته باشند.

وی گفت: فرماندار باید مرد میدان بوده و در میان مردم حضور داشته باشد.

وی افزود: به کارگیری جوانان و نخبگان در برنامه های توسعه شهرستان ها امری ضروری است و برای این منظور باید شرایط مناسبی فراهم شود.

استاندار آذربایجان شرقی با قدردانی از زحمات و تلاش های محمد بامدادی فرماندار سابق جلفا، یحیی دشتی را به عنوان فرماندار جدید این شهرستان معرفی کرد و گفت:

فرماندار جدید فعالیت خود را از کارشناسی شروع کرده و مراحل کاری خود را طی کرده است.
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